
Zápis z 7. jednání Komise pro životní prostředí, ekologii a zeleň ve městě (KŽPEZM) 

Datum:  10.9. 2024 

Účast:   MUDr. Barbora Daňhová, MHA, Bc. Petra Novotná, DiS., Jiří Řehka, Eva Kyseláková, 

Martin Čermák, Ing. Michal Šprysl  

Omluven:  Alena Hlubučková 

Neomluven:   Viktor Stejskal 

 

Komise je usnášeníschopná, přítomno 6 členů z 8 členů. 

Koordinátor: Ing. Lenka Růžičková, Ph.D. 

Program: 

1. Zahájení. 

2. Přivítání členů komise, hostů, koordinátorky. 

3. Schválení programu jednání. 

4. Informace členům komise: 

a. Fantova louka - Růžičková 
b. Strategie odpadového hospodářství – Růžičková 
c. Záměr VZ Kozičín - stavba splaškové dešťové kanalizace, a rekonstrukce vodovodní 

sítě, p.dr.Daňhová 
  

5. Vyjádření k vlivu větších investičních záměrů na životní prostředí, p. dr.Daňhová 

6. Termín dalšího jednání. 

7. Body do programu následujícího jednání. 

8. Diskuze. 

9. Závěr. 

 

Ad1) 

Předsedkyně komise zahájila jednání KŽPEZM. 

 Ad2)  

Předsedkyně komise přivítala členy komise, hosty, koordinátorku.  

Ad3) 

Schválení programu jednání. 

Průběh hlasování: 

  pro: 6 

  proti: 0 

  zdržel se: 0 

Ad4) 

a. Koordinátorka sdělila informace o vývoji registrace významného krajinného prvku ,,Fantova 

louka“, řízením ve věci registrace VKP Fantova louka je pověřen MěÚ Dobříš.  

b. Koordinátorka seznámila členy komise se Strategií odpadového hospodářství města Příbram, 

harmonogramem opatření změn v odpadovém hospodářství. Strategie odpadového 

hospodářství je dostupná na Odboru životního prostředí v plném znění. 



c. Paní předsedkyně seznámila se záměrem a harmonogramem VZ Kozičín – stavby splaškové a 

dešťové kanalizace, rekonstrukce vodovodní sítě. 

Ad5) 

f.  Paní předsedkyně seznámila členy komise s projekty zaměřující se na podporu změny klimatu, 

včetně diskuze o možnosti zapojení města.  

Usnesení: 

Komise bere na vědomí informace členům komise a schvaluje předložit záměr radě města k pořízení 

mobilního městského holubníku na území města Příbram. 

Průběh hlasování: 

  pro: 6 

  proti: 0 

zdržel se: 0 

Ad5)  

Paní předsedkyně informovala o záměrech města, které mohou ovlivnit životní prostředí. 

Ad6)  

Datum dalšího jednání KPŽEZM bude upřesněn korespondenčně s předpokladem konání koncem 

ledna 2025 z důvodu projednání žádostí o dotace z dotačního programu Životní prostředí. 

 

Datum: 10. 9. 2024 

Zapsala: Ing. Lenka Růžičková, Ph.D.  

Předsedkyně komise: MUDr. Barbora Daňhová, MHA , v.z. 


